
Acta de la sessió  de la Junta  de Districte Marítim

Data:  20 de setembre de 2021
Número: 03/2021
Caràcter: Ordinari
Hora: 20:00 h
Lloc: Saló de Reunions Centre Cultural «la Marina»

Assistixen:

Maricarmen Ribera Soriano Presidenta

Esteban Ventura Martí Vocal (Regidor)

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor)

Lidon Ribera Soriano Vocal (Vecna)

Vicente Ortiz Vocal (Veí Designat Alcaldia)

Matilde Ramos Alonso Vocal (Veïna Designada Alcaldia)

José Carlos Mas Vocal (AA.VV. Meridiano)

Tica Palau Campos Vocal (AA.VV. Faro)

Tonica Miralles Cumba Vocal (AC Unio Musical del Grau)

Vicent Bonachera Forner Vocal (AC Scouts)

Ana Raga Cases Vocal (AMPA “el Pinar”)

Roman Simó Gómez Secretari

No assistixen:  Ester  Giner  Hidalgo (Vocal  –  Veïna)  i  Manuel  González  Galván (Vocal
AAVV Marjalería).

Excusen la seua assistència: 

Orde del dia:

1.- Aprovació, si és procedent, de l'acta de l'anterior sessió de data 5 de juliol de 2021

2.- Estació Meteorològica CEIP Marina

3.- Precs i preguntes
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En el Saló de Reunions del Centre Cultural «la Marina» del Grau de Castelló,
sent les  20:00 h del  dia  20 de setembre de 2021, sota la presidència  de la Il·lma
senyora  tenienta  d'alcalde,  Senyora Mari  Carmen  Ribera  Soriano,  es  reunixen  els
senyors i senyores abans mencionats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta de
Districte Marítim, amb la meua assistència com a secretari delegat del districte per a
donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la
sessió.

1.-  APROVACIÓ, SI  ÉS PROCEDENT, De l'ACTA DE L'ANTERIOR SESSIÓ DE DATA 5 DE
JULIOL DE 2021

La Sra. Presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a
la redacció de l'acta de la passada sessió celebrada el  5 de juliol de 2021

No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.- ESTACIÓ METEOROLÒGICA CEIP LA MARINA.

La  Sra.  presidenta  va  informar  els  presents  de  la  instal·lació  d'una  estació
meteorològica en el  CEIP la Marina amb la finalitat de realitzar mesuraments de la
qualitat de l'aire. Va afegir que la dita instal·lació responia a les peticions que tant els
pares dels alumnes del col·legi com els veïns de la zona venien realitzant des de fa molt
de temps. 

Va explicar que s'havia col·locat una altra igual en la platja d'Almassora i  cinc
mes en el port, sent els costos de la instal·lació i posada en funcionament  de tot el
projecte 600.000€ que havien sigut assumits en la seua totalitat per la Conselleria de
medi ambient.

A les preguntes dels membres del consell sobre si la instal·lació era temporal o
definitiva i on es podien consultar les dades, la Sra presidenta va respondre que era una
instal·lació permanent i que les dades es podien consultar en viu,  després de la posada
en marxa dels mesuradors, (es calculava que en un parell de setmanes després de la
seua instal·lació) en una pàgina de la Conselleria de medi ambient - la mateixa en què
es venien consultant fins ara les dades que transmetia l'estació instal·lada en Castelló -.

Va  finalitzar  dient  que  amb  la  instal·lació  d'estos  mesuradors  es  passaria  a
controlar  per  fi  la  qualitat  de  l'aire  de  la  zona del  “Serrallo”  que és  un  tema que
preocupa des de fa llarg temps als “grauers” a causa de les emissions produïdes pel
gran nombre d'empreses ubicades en la zona.

3.- PRECS I PREGUNTES

La Sra Miralles es va interessar per la licitació del nou quiosc siti en el Jardí del
Port.

Va contestar la Sra presidenta que havia patit una parada degut a l'especial
situació del Jardí del Port. Va informar els presents que el dit parc era propietat de
PortCastelló, el qual ho havia cedit a l'Ajuntament feia dècades. El  problema residia en
que per  a realitzar la licitació,  l'Aj  havia  de fer  ús del  document de cessió,  i  el  dit
document no obrava a  poder ni  de l'Aj  ni  de PortCastelló,  per  la qual  cosa s'havia
d'elaborar un altre acord de cessió i una vegada firmat este per ambdós parts i publicat
en els diaris oficials corresponents es podria reiniciar el procediment de licitació.
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La Sra Raga va preguntar si l'Aj tenia previst elaborar una normativa sobre els
patinets elèctrics i, si era el cas, quan entraria en vigor.

Va contestar la Sra presidenta que si bé a nivell nacional ja s'havia elaborat una
normativa, l'ordenança municipal inclús estava en procés de redacció.

El  Sr  Guillamón pregunte  sobre  la  finalització  del  contracte  de  lloguer  del
pàrquing de l'empresa Tallers del Port SL.

Va contestar la Sra presidenta que, efectivament, el contracte havia finalitzat i
l'empresa havia decidit no renovar-ho ja que havia arribat a un acord de compravenda
amb la cadena de supermercats “MasyMas”.

La Sra Palau va preguntar sobre les informacions aparegudes en premsa sobre
la zona de diversitat  sítia entre la gasolinera de l'av del Mar i el Camí l’Escola.

Va contestar la Sra presidenta que no estava al corrent de l'evolució del dit
projecte, però que realitzaria els oportuns esbrinaments a fi de proporcionar respostes
en la pròxima sessió de la junta.

El  Sr  Mas  se  quejó  que  en  el  Cmno  la  Plana,  desde  el  cruce  con  Cmno
Donacioneta hasta el cruce con Cmno Donación están todas las trampillas sueltas, lo
cual provoca múltiples molestias acústicas a los vecinos cuando pasan vehículos.

Va contestar la Sra presidenta que demanaria que ho solucionaren.

El Sr Mes va informar la Sra Presidenta que en la zona de l'AAVV Meridià l'Aj
havia preparat un espai per a ubicar els contenidors  però seguien sense ubicar-los ,
amb la qual cosa el dit espai era utilitzat com a abocador incontrolat. Va afegir que
parle amb el Sr Ignaci – Regidor competent en tema de neteges – i que li va contestar
que al ningú li havia comentat res sobre els dits contenidors, però que no obstant va
ordenar  la  neteja  de  la  zona,  havent-se  efectuat  esta  ja,  però  que  els  contenidors
seguien en la mateixa ubicació.

Va  sol·licitar  a  la  Sra  presidenta  que  es  traslladaren  d'una  vegada  allí  els
contenidors,  la  qual  cosa  impediria  que el  dit  espai  es  continuara  utilitzant  com a
abocador.

Va contestar la Sra presidenta que no entenia perquè una vegada realitzada la
neteja no s'havia tire efectiu el canvi d'ubicació, però que sol·licitaria que es realitzara a
la major brevetat.

El Sr.  Mes va reiterar la seua petició de saber el pressupost per a asfaltat i
abalisament i quan s'anaven a executar ambdós. A més va informar la Sra presidenta
que havien pintat el la caseta per fora però no havien arreglat el sostre que era el mes
necessari.

La Sra Miralles va reiterar la seua petició ja realitzada en anteriors sessions de
la junta, sobre el condicionament del sector de la via estratègica del port siti junt amb
l'Església de SAN Pablo, que servix de zona d'encreuament de dita via.

Va  contestar  la  Sra  Presidenta  que  al  no  ser  propietat  de  l'Aj  havien  de
sol·licitar permís a PortCastelló o demanar-los a ells que ho arreglaren.

La Sra Ribera va comentar que l'esquelet de l'edifici siti en el Cmno Serreual
junt amb la rotonda dels accessos al port donava molt mala imatge al barri, a part que
podia ser un perill.

La  Sra  presidenta  va  contestar  que  era  un  problema  complex,  ja  que  el
propietari del solar ho havia entregat a una empresa a canvi de diverses vivendes quan
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l'edifici estiguera finalitzat. Durant la crisi del 2008 l'empresa va entrar en concurs i el
solar, edifici inclòs, reva abocar a l'antic propietari. Esta reversió és el que ha originat el
problema, ja que l'Aj li cobra l'IBI a este senyor, que no pot pagar-ho i inclús ha volgut
donar-ho a l'Aj, però per a això hauria de derrocar l'esquelet abans, originant-li el dit
derrocament un cost que tampoc pot assumir.

Y siendo las 21:00 h de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber
mes asuntos que tratar, la Sra presidenta alza la sesión. De todo esto como secretario
doy fe, y para a que conste, hago la presente acta que firmo junto a la Sra presidenta
de la Junta Municipal de Distrito.
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